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PvdA:

De PvdA-fractie is verheugd met de extra middelen zoals vastgelegd in het coalitie-akkoord die het 

mogelijk maken om de dienstverlening op hetzelfde niveau te houden bij een stijgend inwonersaantal 

en dus ook toenemende druk op het OV in de provincie. Ook zijn we blij dat nadruk wordt gelegd op 

de 'sociale kant' van het OV, en dat hier bij de evaluatie van de bestaande dienstregeling ook op wordt 

gelet op de effecten van de netwerkwijziging in de Utrechtse Schaakwijk, en U-flex in Schalkwijk en 

Syntusflex in Woerden en Mijdrecht. Wij missen echter in deze evaluatie nog een specifieke uitwerking 

van het begrip 'vervoersarmoede'.  De gedeputeerde heeft in de commissievergadering van 15 januari 

jl. toegezegd dat hiernaar onderzoek gedaan zou worden in de aanloop naar de vervoersplannen voor 

2021 maar het komt nu in de uitgangspuntenbrief niet voor. De PvdA-fractie vindt het van groot belang 

dat niet alleen gekeken wordt naar reizigersaantallen en frequenties, maar breder naar de 

vervoersvraag van kwetsbare groepen zoals ouderen en mensen met een lichamelijke beperking en of 

die voldoende worden bediend of dat er aanvullende (maatwerk)oplossingen nodig zijn. Onze vragen 

zijn dus:

Op welke manier gaat u onderzoeken of er sprake is van vervoersarmoede in de provincie in de 

evaluatie van de huidige dienstregeling?

Kan daarbij naast de genoemde locaties, ook specifiek de casus Leusden-Zuid in worden 

meegenomen?

Reactie:
Het is niet in de eerste plaats de expertise van de vervoerder om vervoerarmoede te onderzoeken in 

het kader van het vervoerplanproces. Daarom heb ik ook toegezegd dat wij hier als provincie mee aan  

de slag gaan. In de genoemde uitgangspunten staat de sociale agenda genoemd. Onderzoek naar 

vervoersarmoede wordt hier feitelijk mee bedoeld en zou in deze statenbrief een beter woord zijn 

geweest dan de sociale agenda zoals nu opgenomen was. 

Daarbij is het onderzoek naar vervoersarmoede breder en staat ook in het teken van de 

voorbereidingen voor de nieuwe aanbesteding. Wij zijn nu aan het kijken hoe dit het best onderzocht 

kan worden. Daarbij betrekken wij ook expertise vanuit deskundigen, de markt en ervaringen van 

collega-overheden. Verschillende casussen uit de concessies waar deze vraag mogelijk een rol bij 

speelt zullen bekeken worden als referentie. Leerervaringen die wij hiermee opdoen proberen wij wel 

zoveel mogelijk te betrekken in de jaarlijkse vervoerplannen.  Zo ook bij de vervoerplannen voor 2021.  

In de uitgangspunten en bijbehorende statenbrief staat ook nadrukkelijk de aandacht voor de sociale 

kant van het OV genoemd.

GroenLinks:

Bij het vorige traject van participatie is er commentaar gekomen van ROVER dat zij niet zo uitvoerig 

hebben kunnen meedenken met de nieuwe vervoerplannen als zij gewend waren. Door hun speciale 



expertise hebben zij regelmatig goede suggesties hoe de dienstregeling beter kan. Kan de 

gedeputeerde beloven dat er met ROVER goede gesprekken op verschillende fasen wordt gevoerd 

zodat hun input goed meegenomen kan worden?

Reactie:
De gesprekspartner voor vervoerders in deze is het ROCOV Utrecht waarin ROVER goed is 

vertegenwoordigd .Het ROCOV Utrecht wordt door vervoerders tijdens de verschillende fases 

betrokken bij het opstellen van de nieuwe vervoerplannen. Zo organiseren de vervoerders 

werksessies en brengt ROCOV formeel advies uit op de concept vervoerplannen. 

Ik hecht veel waarde aan het advies van het ROCOV en de inbreng van andere partijen en reizigers. 

De wijze waarop de vervoerders het meenemen in de vervoerplannen wordt door GS meegewogen in 

de besluitvorming. Betrokkenheid van ROCOV is dus geborgd in het vervoerplanproces en dat zal ik 

ook blijven bewaken. 

SGP: 

Wij hebben met belangstelling kennisgenomen van deze Statenbrief. We zijn blij met het extra geld 

dat dit jaar beschikbaar kan worden gesteld aan het openbaar vervoer. Wel willen we nadrukkelijk 

aandacht vragen voor de gebieden die de afgelopen jaren qua openbaar vervoer zijn achteruitgegaan. 

We lezen in het coalitieakkoord: ‘Ook is dit budget erop gericht om de dienstregeling te verbeteren op 

locaties waar de bereikbaarheid met het OV te veel achteruit is gegaan.’ We zien in de huidige 

plannen nog te veel de focus op HOV en verbindingen zoals Amersfoort-USP. Die verbindingen 

passen wat ons betreft in de huidige programmering van Syntus en in de lijn van dit bedrijf om 

rendabele lijnen te versterken. De extra investering die wij doen zou wat ons betreft voor het grootste 

deel terecht moeten komen bij de zwakkere lijnen. Is het college dit met ons eens? Kan dit nog verder 

worden aangescherpt richting Syntus?

Reactie:
De inzet van GS is het behouden en versterken van het complete OV netwerk dat wij nu hebben. In dit  
kader wordt bij het vervoerplanproces 2021 ook zorgvuldig gekeken naar het op peil houden en 
zonodig repareren van het OV op plekken en in kleine kernen met dunnere lijnen waar dat nodig is. 
Dat betekent dat naast de ambitie uit het coalitieakkoord voor de verbetering van HOV Amersfoort-
USP ook aandacht gevraagd wordt voor de sociale functie van het OV.  Daarmee zorgen wij dat de 
basiskwaliteit op orde blijft, en waar mogelijk kwaliteitsverbetering plaatsvindt die past bij het dagelijks 
gebruik en breder kijkt dan de doelgroep spitsreizigers. Dit is natuurlijk maatwerk, en we willen de 
vervoerders ook de ruimte geven om met voorstellen te komen. Een verdere aanscherping is dan ook 
niet wenselijk. GS toetsen deze voorstellen op toekomstvastheid – een oplossing moet ook op termijn 
houdbaar zijn – en onze eigen provinciale beleidsdoelen. 


